
 

 

 

Rondvraag D66 Woerden inzake onderzoek effecten 130 km/u A12 

 

Geacht college, 

 

Het AD Groene Hart van 5 oktober bericht dat de gemeente Bodegraven onderzoek gaat doen naar 

de effecten van de verhoging van de maximumsnelheid op de A12 op de uitstoot van fijnstof en de 

geluidsbelasting. De fractie van D66 Woerden heeft naar aanleiding van dit bericht de volgende 

vragen: 

 

1) Is het college van de gemeente Woerden geïnformeerd over dit besluit van de gemeente 

Bodegraven? 

2) Is de gemeente betrokken bij de pogingen van Bodegraven om iets te doen tegen de 

verhoging van de maximum-snelheid op de A12? 

3) Is het college bereid om te onderzoeken of Woerden kan aansluiten bij het onderzoek in 

Bodegraven door het onderzoek ook in Woerden uit te voeren? 

 

Wij verzoeken u de beantwoording van de vragen telkens te voorzien van een adequate toelichting. 

 

Met vriendelijke groet, 

namens de fractie D66 Woerden, 

 

 

Heerd Jan Hoogeveen  


